
                                                               Bc. Pavel Kužvart 

Kandiduji na pozici náhradníka člena Prezídia ČSS 

Narozen: 19.5.1963 v Plzni  

Členem ČSS od roku: 1974 

Klub: 0640 SKP Akademia Praha 

Dosažené vzdělání: Bakalář na Policejní akademii v roce 1999 

Kontakt: kuzvart@atlas.cz, tel. 603 728 978 

Pracovní zkušenost:   Vystudoval jsem Střední průmyslovou školu dopravní a spojovou v Plzni. Po 

maturitě jsem byl zaměstnán u Českých drah a v r. 1986 nastoupil k Policii v Karlových Varech. V roce 

1992 jsem se přestěhoval zpět do Plzně a dalších 19 let pracoval u kriminální služby. V r. 2011 po 25-ti 

letech služby jsem odešel od Policie a začal pracovat  jako OSVČ v oboru zabezpečovací techniky.  

Střelecká zkušenost:    V roce 1974 ve svých 11-ti letech jsem poprvé přišel trénovat pistoli na zdejší 

střelnici a už tady zůstal. Ano, letos je to 50 let co se aktivně věnuji tomuto sportu. Sportovní střelba 

mně v životě i do života hodně dala, a proto jsem se před jedenácti lety rozhodl věnovat střelbě také 

něco zpátky. 

     Od 1.10.2013 jsem při Dukle nezištně rozjel kroužek pistolářů a za 3 roky vychoval tři juniorské 

reprezentanty. Po třech letech jsem nastoupil jako pistolový trenér RSCM Plzeň a zaměřil se na 

nevyužívanou střelnici v Karlových Varech, kde jsem díky svým dřívějším kontaktům u Policie 

vytipoval a přemluvil bývalé střelce ke spolupráci při vedení klubu dřívější Rudé hvězdy a znovu z nuly 

rozjel trénování mladých pistolářů i puškařů. Dnes po šesti letech má střelecký oddíl Hvězda 4 

reprezentantky a je jedním z nejlepších klubů v hodnocení práce s mládeží. V současné době mám 6 

reprezentantů, všechny od prvního výstřelu a celkově jsem jich vychoval 11. 

Hodnocení stavu:     Již delší dobu mne dosti tíží nedobrá situace v ČSS. Před několika lety začaly 

změny, které bych zařadil do kategorie experimentů až hazardu. Odcházeli zkušení zaměstnanci… 

     Vím, že za těch pár měsíců se ani se zkušeným vedením toho mnoho udělat nedá, ale dá se toho 

s nezkušeným vedením hodně zkazit! Proto nejrychlejší a nejjistější nápravu stavu vidím v k návratu 

k tomu co v minulosti spolehlivě fungovalo, tj. s i někým, kdo má s vedením svazu letité zkušenosti.  

Navrhované priority:    Nejvyšší důležitost teď vidím v nutnosti okamžitého řešení ekonomického 

provozu, nejlépe přibrat zpět na částečný zaměstnanecký úvazek bývalého účetního svazu pana Ing. 

Zdeňka Krále, který by byl schopen s paní Evou Lébrovou dát účetnictví dohromady pod dohledem 

pana Ing. Jiřího Kuty, který dotace i vyúčtování za svaz dělal externě od nepaměti.  

Úsek reprezentace:    Protože máme právě skončený olympijský rok, tak mou druhou prioritou je 

práce s mládeží ročník 2008 a 2009 s ohledem na Letní olympijské hry mládeže za dva roky v Dakaru. 

Navrhuji nejvyšší možnou nominaci těchto ročníků na zahraniční závody i na blížící se HME dorostu v 

Tallinu. Jsem přesvědčen, že teď je ten správný čas na vyšší podporu dobře se rozvíjející mladé 

generace. 

Pokud budu někdy zvolen jako člen Prezidia ČSS, budu se zasazovat o to, aby všechna rozhodnutí 

Prezidia byla ve prospěch sportovní střelby a ve prospěch členů ČSS, bez intrik, bez bafuňářství a 

podle zákonných předpisů. Nemám žádnou jinou ambici, ani finanční ani funkcionářskou. Nabízím 

v této době našemu krásnému sportu svou pomoc a to podle všech svých možností a schopností. 
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